



Celebration of the Buddha's Birthday (Vesak)

2015 年南加州佛教界聯合慶祝佛誕節大會

Sponsor Information Form 贊助單位資料表

Sponsor 贊助單位 : _____ Contact Person 負責人 : _____

Address 地址 : _____

Tel 電話 : (H) _____ (C) _____ Fax 傳真 : _____

Amount to be sponsored 贊助金額 : \$ Items to be sponsored 贊助品名 :

Cash 現金 Check 支票# _____ Items Value 物品市值 : \$

Please make check payable to

支票抬頭請寫 : **BLIA - Buddha's Birthday Celebration Special A/C**

Mail the check to Institute-in-Charge

支票可郵寄至承辦單位 : **BLIA-Los Angeles Chapter**

3456 S. Glenmark Dr., Hacienda Heights, CA 91745

Solicitor 勸助單位 : _____ Date 日期 : _____

1. Sponsor amount \$3,000 over or materials/gifts in equivalent, his/her name will be recognized on promotional materials as Honorary Sponsor.
凡贊助\$3,000 以上者或同等價值的物品/禮物,其芳名將以榮譽贊助人刊登於所有文宣上。
2. Sponsor amount \$2,000 over or materials/gifts in equivalent, his/her name will be recognized on promotional materials as Major Sponsor.
凡贊助\$2,000 以上者或同等價值的物品/禮物,其芳名將以主要贊助人刊登於所有文宣上。
3. Sponsor amount \$1,000 over or materials/gifts in equivalent, his/her name will be recognized on promotional materials as Major Sponsor.
凡贊助\$1,000 以上者或同等價值的物品/禮物,其芳名將以主要贊助人刊登於所有文宣上。
4. Sponsor amount \$500 over or materials/gifts in equivalent, his/her name will be recognized on some of the promotional materials as General Sponsor.
凡贊助\$500 以上者或同等價值的物品/禮物,其芳名將以一般贊助人刊登於部分文宣上。
5. In order to celebrate the Buddha's birthday get-together, we welcome everybody to sponsor this event regardless of any amount.
歡迎大眾隨喜贊助,金額不拘,共同來慶祝偉大佛陀的誕辰。
6. Please submit this Sponsor Information Form by April 4, 2015 to the Institute-in-Charge BLIA-LA, 3456 S. Glenmark Dr., Hacienda Heights, CA 91745 or fax to 626-923-5146.
本表請於 2015 年 4 月 4 日前交承辦單位 BLIA-LA, 3456 S. Glenmark Dr., Hacienda Heights, CA 91745 或傳真至 626-923-5146.
7. A tax deductible receipt issued by the Institute-in-Charge will be mailed to the sponsor upon receipt of funds.
PLEASE DO NOT SEND CASH IN MAIL.
贊助款項收到後,承辦單位將寄奉抵稅收據予贊助單位。請切勿郵寄現金。